
Verslag Jaarlijkse Algemene Ledenvergadering AKU d.d. 11 maart 2024 
 
Aanwezig namens het bestuur 
Wim Verlaan, voorzitter 
Hans Mooij, penningmeester 
Baukje Verbruggen, secretaris 
Caroline Brekelmans 
Huub Jansen 
 
Overige aanwezigen 
Zie presentielijst 
 
1. Opening 
De voorzitter opent de vergadering en heet alle aanwezigen welkom. 
 
2. Mededelingen 
Vandaag is de laatste vergadering van Wim als voorzitter van de AKU. Hij is 23 jaar 
voorzitter geweest. Hij blikt terug op 23 jaar voorzitterschap, hij telt zijn zegeningen. De 
AKU is een florerende club met een betrokken bestuur, leden die vrijwillig deelnemen in de 
verschillende commissies en vrijwilligers die helpen bij de diverse activiteiten die worden 
georganiseerd. Met alle vrijwilligers samen zorgen we ervoor dat we een financieel gezonde 
club zijn. De afgelopen jaren zijn veel subsidies binnen gehaald en hebben we meegedaan aan 
diverse acties. Hierdoor hebben we kunnen investeren, dat is ook nodig want we groeien nog 
steeds als club. 
De afgelopen tijd zijn door de inzet van de trainers mooie prestaties behaald. Met name de 
jeugdleden doen het bijzonder goed tijdens de wedstrijden in de volle breedte, er zijn 
ereplaatsen behaald en ook tijdens de Nederlandse kampioenschappen is goed gepresteerd. 
Vorig jaar is tijdens de Algemene Ledenvergadering besproken om een breder atletiek aanbod 
te bieden. Hiervoor zullen we de kogelstootsector, in vorm en omvang, aanpassen. Besloten is 
deze investering te doen. Ook zal de baan worden gereinigd, dit gaat vandaag en morgen 
gebeuren, en worden de kleedkamers, op initiatief van Legmeervogels, gerenoveerd. 
Met de gemeente is afgesproken dat de grote renovatie van de baan een jaar eerder wordt 
gedaan, in 2027 in plaats van 2028. 

 
Op de tafels liggen de verslagen van de commissies en de financiële gegevens van de 
penningmeester. Het verslag van de wandelcommissie wordt op de website geplaatst. 
Naar aanleiding van de verslagen zijn er geen vragen. 
 
3. Financiën 
De penningmeester geeft een toelichting op de financiële overzichten, Financieel jaarverslag 
2023 en Begroting 2024. We zijn een redelijk gezonde vereniging met financieel positieve 
resultaten.  
Voorgesteld wordt de Contributie 4 % te verhogen. Ook de atletiekunie heeft de afdracht met 
6% verhoogd. Naar aanleiding van de vraag waarom de contributie wordt verhoogd na 
jarenlang een positief financieel saldo wordt aangegeven dat de kosten ieder jaar stijgen. Ook 
zullen voor de Baanrenovatie kosten voor rekening van AKU komen. We willen voorbereid 
zijn op de toekomst, de Jeugdafdeling blijft groeien waardoor de uitgaven voor trainers stijgt 
en ook het materiaal vaker wordt vervangen. Daarnaast worden de eisen voor bijvoorbeeld het 
organiseren van wedstrijden hoger. Hiervoor willen we een Elektrisch Tijdwaarneming 
systeem aanschaffen (circa 20.000 euro). 



 
En natuurlijk is het positieve resultaat van de afgelopen jaren te danken aan de vele subsidies 
en sponsor gelden die we hebben ontvangen voor veel activiteiten.  
De ledenvergadering gaat akkoord met het voorstel om de contributies te verhogen. 

 
4.Verslag kascontrolecommissie en verkiezing nieuwe kascontrolecommissie 
Bram Menet en Arie Bottinga hebben de financiële administratie in orde bevonden. De 
penningmeester wordt derhalve decharge verleend. 
De kascontrolecommissie voor volgend jaar zal bestaan uit Bram Menet (derde keer) en Ad 
Stokmans (eerste keer). Harry Langeveld is plaatsvervangend lid. Leden van de kascommissie 
zijn twee maal herbenoembaar. 
 
5. Bestuur 
Samenstelling bestuur. 
Volgens rooster afgetreden : Hans Mooij (penningmeester) 
Tussentijdse aftreding : Wim Verlaan (voorzitter)  

 
Caroline Brekelmans wordt herkozen als bestuurslid.  
Sven Keltering en Henk Hoevers worden benoemd tot bestuurslid. 
 
Het bestuur maakt na de Algemene Ledenvergadering een verdeling van de functies en stelt 
de taken van de bestuursleden vast. De verdeling wordt bekend gemaakt.      
 
6. Rondvraag 
Natuurlijk laten we Wim en Hans niet zomaar weggaan. Veel woorden van dank voor hun 
betrokkenheid en inzet. En het in herinnering roepen van memorabele momenten zoals 
renovatie- en uitbreiding van de baan, vergroten van het clubgebouw, het organiseren van vele 
evenementen,  deelname aan (gemeentelijke) acties, werven van subsidies, vergaderingen en 
gezellige bijeenkomsten nemen we afscheid van Wim Verlaan en Hans Mooij. 
Ter ere van Wim Verlaan zijn afscheid als voorzitter (gedurende 23 jaar) wordt de Wim 
Verlaan Penning in het leven geroepen. Hiervoor wordt een commissie in het leven geroepen 
waar Wim zitting in neemt. De Penning moet nog worden ontworpen en kan worden 
uitgereikt aan een vrijwilliger, voor een prestatie of voor een aanmoediging.  
Ter ere van Hans Mooij zijn afscheid als penningmeester (gedurende 10 jaar) wordt Hans 
benoemd tot erelid. Ze krijgen bloemen en een diner aangeboden. 
 
Ook worden Karel Demarteau en Henk de Vries tot erelid benoemd. 
       
7. Sluiting 
Niets meer aan de orde zijnde sluit de voorzitter de vergadering en bedankt een ieder voor 
zijn/haar aanwezigheid en inbreng. 
 
 Uithoorn, maart 2024 
 
 Baukje Verbruggen 
 secretaris AKU 


